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Acta de la reunió de la JD de la FATT 

Amb la circular número 003/2024-25 es convoca la reunió de la Junta Directiva 
de la FATT.  
 
Dia: Dijous dia 3 d’octubre de 2024. 
Lloc: Centre de tecnificació esportiva d’Ordino (CTEO). 
Hora: 20:00 hores en única convocatòria. 

Assistents: 

 Sr. Cristian Asensio, President 
 Sr. Xavier Martínez, Vice president 
 Sra. Auxi Peralta, Secretaria 
 Sra. Gerard Buenache, vocal 

 
S’excusa l’assistència dels senyors 
 

 Sr. Josep Pujol, Tresorer (delega el vot a la Sra. Peralta) 
 Sr. Raquel Lázaro, Vocal  

 

Ordre del dia  
 

1. Lectura i aprovació si s’escau de l’acta anterior. 

2. Informació relativa a la presentació de la temporada per part del Ministeri 

d’Esports 

3. Informació relativa a les eleccions del COA 

4. Informació relativa al calendari temporada 2024-25 

5. Informació relativa a les fitxes federatives 2024-25 (rànquing inicial) 

6. Informació relativa a l’inici lliga (inscripcions, mínim d’equips) 

7. Informació relativa al campionat inter escolar 

8. Informació relativa a l’organització d’una prova pilot format jocs 

9. Informació relativa programa especials olímpics (compra de 3 taules + 

econòmiques + tècnic + sala + inici) 

10. Informació relativa a la compra de taules i terra tècnic pel COA 

11. Informació relativa a la formació de tècnics 

12. Informació relativa a la pàgina web 

13. Informació relativa a l’estat de comptes (previsió ingressos-despeses) 



  FEDERACIO ANDORRANA DE TENNIS TAULA 
 

14. Informació relativa preparació jocs per part Oriol + Emili + Obed 

(realització exel amb les despeses generades i amb la previsió a 

generar) 

15. Precs i preguntes. 

 
Desenvolupament 
 

1. Lectura i aprovació si s’escau de l’acta anterior. 

  Es realitza la lectura de l’acta anterior, la qual s’aprova per unanimitat 
 

2. Informació relativa a la presentació de la temporada per part del 

Ministeri d’Esports 

El Sr. President fa una explicació dels temes tractats en la presentació de la 
temporada 2024-25 pel Ministeri d’Esports, en aquesta presentació els 
temes més importants tractats són: 
 

 Exàmens de salut esportius per als jugadors federats de més 16 anys 
i que realitzin com mínim 8 hores setmanals d’esforç físic, aquest 
jugadors tal i com marca la normativa cal que hagin realitzat l’examen 
de salut, per tal de disposar de la fitxa federativa, des de la 
Secretaria avisen que no seran més permissius amb aquet tema, que 
les Federacions que aquest any no compleixin amb aquest requisit, 
veuran retallades les subvencions. 
El cost d’aquesta revisió és de 110€ i es realitza al Servei de 
Medicina Esportiva del CTEO, cal dir que la Secretaria d’Estat 
subvenciona 28 €, per revisió, així doncs, el cost és de 82€ i és vàlida 
per a 2 anys això no vol dir que siguin les Federacions qui ho tinguin 
que abonar, en tot cas, s’acorda realitzar una reunió amb el centre 
mèdic esportiu per a explicar la casuística del Tennis Taula, una 
vegada realitzada es valorarà qui i com es realitzaran aquest 
exàmens. 
 

 Les subvencions per a la temporada 2024-25, tindran com a base la 
subvenció de l’any 2023 

 
 Les Federacions que participin en els jocs dels petits estats, gaudiran 

d’una subvenció per als jugadors participants proporcional als 5 
mesos inicials del l’any 2024, és a dir, en el cas del Tennis Taula 
d’uns 4.500 €, aprox. 

 
3. Informació relativa a les eleccions del COA 

El Sr. President fa una explicació dels temes tractats l’Assemblea del COA, 
en la qual es va elegir a la nova Junta Executiva, encapçalada pel Sr.  
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Xavier Espot. Explica l’acord que van arribar, entre algunes Federacions i el 
COA, pel tema del Sr. Guerra, l’acord és que el Sr. Guerra, estarà dins de la 
Junta del COA fins acabats el Jocs i mentrestant formarà a un altre 
Secretari. 

 
4. Informació relativa al calendari temporada 2024-25 

El Vice - President explica el calendari per a la temporada, i s’acorda passar 
una circular informant d’aquest i penjar-lo a la pàgina Web 

 
5. Informació relativa a les fitxes federatives 2024-25 (rànquing inicial) 

S’acorda passar una circular informant als clubs que passin les dades del 

jugadors que es federin i del cost, del termini de pagament de les fitxes, el 

qual serà a més tardar el 31-10-2024. Una vegada tinguem el número de 

jugadors federats enviarem el rànquing inicial de la temporada. 

 

6. Informació relativa a l’inici lliga (inscripcions, mínim d’equips) 

S’acorda enviar una circular amb la informació del campionat de lliga, per tal 

d’iniciar la lliga caldrà que com a mínim hi hagin 5 equips inscrits i el cost de 

la inscripció serà de 15 € per equip. 

 

7. Informació relativa al campionat Inter-escolar 

S’acorda que el Sr. Vice-president, tornarà a passar als membres de la 

Junta, el projecte, per si tenim alguna aportació a fer i un cop revista 

s’enviarà a la Secretaria d’Estat d’Esports per a la seva validació. 

 

8. Informació relativa a l’organització d’una prova pilot format jocs 

Petits Estats 

S’acorda realitzar aquesta prova pilot pel cap de setmana del 11 al 13 de 

gener, a l’Edifici Pere Caus de Canillo, caldrà informar a la Secretaria 

d’Estat, COA i  al Comú de Canillo. 

 

9. Informació relativa del programa especials olímpics (compra de 3 

taules + econòmiques + tècnic + sala + inici) 

El Sr. President explica com està aquest programa, el qual s’iniciarà al mes 

de novembre i si tot va bé a la nova seu de la FATT, de l’escola Andorrana 
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de SC, donat que el dia 17 d’octubre el President es reuneix amb el 

Secretari d’Estat d’Educació per tal de demanar un espai a l’escola, per dur 

a terme aquest programa i el campionat escolar. S’acorda la compra de 3 

taules per aquest programa i la contractació del Sr. Martí Pardo com a 

monitor, caldrà donar-li d’alta a la CASS. A priori serà d’1 dia a la setmana 

(dijous), amb 4 esportistes. Depenen de si ens cedeixen l’espai s’ampliaria 2 

dies i a 6 esportistes. Cal dir que a priori aquest programa estarà 

subvencionat pel Comú d’Andorra, prèvia demanda de subvenció de la 

FATT. 

 

10. Informació relativa a la compra de taules i terra tècnic pel COA 

El Sr. President explica, que s’ha parlat amb el President del COA, donat 

que els pressupostes que vam enviar per a la compra del terra tècnic i de 6 

taules, s’han encarit, en un inici el cost era d’uns 8.500€ i a l’actualitzar 

aquest pressupostes, el cost és d’uns 13.000€. S’ha demanat al COA si la 

voluntat és de que es facin càrrec, tal com s’havia acordat inicialment, i en 

aquest cas que donin l’autorització de fer la demanda. Estem a l’espera 

d’una contesta. 

 

11. Informació relativa a la formació de tècnics 

El Sr. President explica que el dimecres dia 9 d’octubre, ell mateix i el Vice-

President, estan convocats a l’EFPEM per tractar alguns dubtes que tenen 

amb el projecte de formació de tècnics que vam lliurar. Una vegada 

solucionats aquest dubtes, es mirarà d’iniciar aquesta formació. 

 

12. Informació relativa a la pàgina web 

S’acorda demanar 3 propostes econòmiques per a l’actualització de la 

pàgina Web, una vegada les tinguem aprovar per Assemblea la contractació 

de l’empresa que realitzi aquesta actualització. 

 

13. Informació relativa a l’estat de comptes (previsió ingressos-

despeses) 
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S’acorda que des de tresoreria ens ho faran arribar. 

 

14. Informació relativa preparació jocs per part Oriol + Emili + Obed 

(realització Excel amb les despeses generades i amb la previsió a 

generar) 

S’acorda que se’ns passarà el calendari d’entraments, competicions, 

despeses dels jugadors, per tal plasmar-ho i poder justificar-ho a la 

Secretaria d’Estat. 

 

15. Precs i preguntes. 

 

 

 

 

 

 

Sense cap cosa més a tractar, s’acaba la reunió a les 21:45 del 03-10-2024 

 

 

Sra. Auxi Peralta 

Secretària FATT 

 

 

 

 


